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Zápisnica 
zo zasadnutia Výboru mestskej časti Západ konaného dňa 25. 9. 2024 o 14:00    

v sobášnej miestnosti mesta Trenčín. 
 

 

Prítomní poslanci: Ing. Ladislav Paška, JUDr. Mgr. Naďa Lorencová 
Neprítomní poslanci ospravedlnení: Ing. Tomáš Vaňo, Martin Barčák, Mgr. Ľubomír Vavruš, 

Ing. arch. Pavol Guga  (Garant VMČ Západ) 

Mgr. Ján Forgáč  (zástupca primátora)  

Sam. inšp. Karol Olešák  (MsP)  

Otvorenie     

Zasadnutie VMČ Západ otvoril pán  Ing. Ladislav Paška, poverený vedením zasadnutia

 

predsedom

 

VMČ. Privítal všetkých zúčastnených.  

Navrhnutý program zasadnutia:  

1. Otvorenie. 
2. Prerokovanie žiadostí odborných útvarov.  
3. Nová koncepcia MHD mesta Trenčín – mestskej časti Západ - prerokovanie.  
4. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého zasadnutia. 
5. Požiadavky občanov a poslancov. 
6. Rôzne  
7. Záver 

Skonštatoval, že VMČ Západ nie je uznášaniaschopný, sú prítomní dvaja členovia z piatich. 

Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého zasadnutia. 

3997/2024 – Pán Ševčík - Prečo neboli vyčistené dažďové vpusty na ulici Dolné Pažite napriek 
prísľubu v odpovedi č. 3888/2024, že tomu tak bude do konca júna? Kedy tak bude urobené?.  
odpoveď: 
MHSL - Všetky vpuste na ulici Dolné pažite, ktoré má MHSL v správe boli dodávateľom 
vyčistené do konca mesiaca jún, ako bolo sľúbené. 
Ostatné vpuste na komunikácií Dolné pažite sú v správe SSC. 

3998/2024 - Pán Ševčík -  Kedy správca miestnych komunikácií pristúpi k opravám výtlkov na 
ulici Kasárenská? 
odpoveď: 
MHSL - Oprava výtlkov na ulici Kasárenská je zaradená v zozname opráv s realizáciou v 
priebehu mesiaca september. 

3999/2024 - Pán Ševčík - Na základe akého plánu sa postupuje pri zbavení buriny na miestnych 
chodníkoch? 
odpoveď: 
MHSL - Odburinenie chodníkov je čiastkovo objednávané u dodávateľa služby po 
obhliadke správcom miestnych komunikácií podľa percentuálnej  miery zaburinenia v 
jednotlivých  úsekoch. 

4000/2024 - Pán Ševčík - Čo znamená číselný symbol t.j. 13:12 umiestnený nad zjazdom pre 
cyklistov v prechode pod "Chynoranskou traťou"? 
odpoveď: 
UM - Nápis je súčasťou diela, ktoré vzniklo v rámci festivalu Fest Art Trenčín. Čísla 
odkazujú na písmená abecedy 13:12 = AC AB = All Colours Are Beautiful, čo by vraj malo 
mať súvis s kolekciu dresov k UEFA CUP-u z minulých rokov. Ďalšie dôvody som 
neskúmala, v prípade nevyhnutnej potreby oslovíme autora s požiadavkou o detailnejšie 
vysvetlenie. 
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4001/2024 - Pán Ševčík - V akom štádiu je momentálne vybudovanie prechodu pre chodcov na 
Bratislavskej ulici pri Merkury Market? 
odpoveď: 
UI, UM - K vydaniu územného rozhodnutia k danej stavbe je potrebné ešte doriešiť 
majetkovo-právne vysporiadanie pozemkov so Slovenským pozemkovým fondom a 
Národnou diaľničnou spoločnosťou. 

4002/2024 - Pán Ševčík - chcem sa spýtať, že ako je to s odčerpávaním vody v podchode v 
Záblatí pri cintoríne? Od tej búrky 12.7. tam je napršané (stojí tam voda) a len vďaka teplu sa tá 
kaluž pomaly zmenšuje. To majú občania nahlasovať vždy, keď tam stojí voda alebo má mesto aj 
nejaké systémové riešenie tejto situácie?  
odpoveď: 
MHSL - Vodu odčerpávame iba v prípade ak sa nachádza nad mrežami na  chodníku. 
Odvodnenie je navrhnuté a postavené zhotoviteľom ŽSR  ako odparovacie zariadenie , to 
znamená že je normálne keď pod mrežami stojí voda. 
Správca miestnych komunikácií robí obhliadky podchodov ale uvítame nahlásenie 
problému na mail mhsl@trencin.sk pre zlepšenie komfortu chodcov. 

4003/2024 - Pani Vašková - bolo by možné zabezpečiť kosenie verejných priestranstiev v Záblatí 
+ vyčistenie chodníkov od buriny?  
odpoveď: 
MHSL - Plochy v majetku mesta Trenčín sú v časti Záblatie pokosené. Ak sa jedná o zeleň 
okolo Hanzlíkovskej ulice smerom od kruhovej križovatky , tak sa jedná o plochy vo 
vlastníctve štátu. 
Odburinenie chodníkov je objednané u dodávateľa a bude realizované v priebehu mesiaca 
september. 

4004/2024 - Pani Vašková – Požadujem zabezpečiť odpadkové koše na exkrementy. 
odpoveď: 
USŽP - Nádoby na psie exkrementy umiestňujeme vo verejnej zeleni na pozemkoch vo 
vlastníctve mesta.  V Záblatí nie sú vhodné plochy zelene vo vlastníctve mesta Trenčín, kde 
by mohli byť koše osadené. Nádoby na psie exkrementy nemôžeme umiestniť pred okná 
rodinných domov ani na detské ihrisko. V prípade, že máte vytypované konkrétne miesto 
na osadenie nádoby, pošlite nám fotografiu, lokalitu preveríme, email: enviro@trencin.sk 
Psie exkrementy môžete vhadzovať do smetných košov na zastávkach MHD, tieto sú 
vyvážané 1x za týždeň. Jedna nádoba je k dispozícii, pri prechádzkach so psami, vedľa 
chodníka pri nadjazde na ulici Dolné Pažite.. 

4005/2024 - Pani Vašková - Požadujem presunutie kontajnera na sklo naspäť k Jednote - teraz je 
tam porozbíjané sklo a neporiadok. 
odpoveď: 
USŽP - Požiadavke nie je možné vyhovieť. Pozemok pri predajni potravín COOP Jednota v 
Záblatí nie je vo vlastníctve mesta Trenčín, hoci mnohé roky bol so súhlasom vlastníka 
využívaný na umiestnenie nádoby na sklo.  
Vlastník pozemku však požiadal o odstránenie tejto nádoby, nakoľko chcel svoj pozemok 
využiť na vlastné zámery.  Jediné vhodné miesto je to, na ktorom je aktuálne nádoba 
umiestnená, o pár metrov ďalej od pôvodného miesta  v križovatke zo Záblatskej ul. na ul. 
Dolné Pažite. 

Požiadavky občanov a poslancov. 
Pán Ševčík poslal svoje požiadavky garantovi mailom pred zasadnutím VMČ Západ.  

4068/2024 – Pán Ševčík - Požadujeme zabezpečiť osvetlenie chodníka prepojujúceho Zlatovskú

 

a Kožušnícku ulicu okolo Medikcentra. 5 rokov sa to rieši, majú veľa výhovoriek. Je to mestský 
majetok. Je to mestský majetok, má tam byť osvetlenie. Dostali sme takú odpoveď, že chodníky 
nemusia byť všetky osvetlené. To nie je pravda, choďte si to preveriť, to nie je chodník, to je 
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prechod ja nemôžem za to, že mesto to predalo a väčšiu časť toho prechodu oplotili. Ale aj tak tá 
časť ktorá vedie k lekárom nie je osvetlená.  

4069/2024 – Pán Ševčík - Doplňujúca otázka k odpovedi ID 4001: Je už aspoň nejaký časový 
horizont, kedy by sme sa mohli dočkať samotnej realizácie prechodu? 

4070/2024 – Pán Ševčík - Chcel by som požiadať MSP o námatkové kontroly, hlavne vo 
večerných hodinách, podchodu pod železnicou na ulici Záblatská nakoľko sa nám tam rozšírilo

 nelegálne sprejerstvo.  

4071/2024 – Pán Ševčík - Ako je to s výmenou pouličných lámp po škodových udalostiach 
účastníkmi cestnej premávky? Na Brnianskej, na kruháči pri PTA, pri výjazde z kruháča pri 
Akebono sú už dosť dlho lampy, ktoré boli nabúrané už pred nejakým časom a stále sa stav 
nemení. 

4072/2024 – Pán Ševčík - Na chodníku pri Medikcentrume na Zlatovskej je po rozkopávke 
dlažba, podľa mojej mienky, nedostatočne položená a myslím si, že pred rozkopávkou to bolo

 lepšie. Pred prevzatím od zhotoviteľa to prosím skontrolujte a prípadne reklamujte.   

4073/2024 – Pán Ševčík - Budú sa aspoň čiastočne opravovať niektoré výtlky na chodníkoch v 
MČ Západ? Napr. na ulici Majerská, Bratislavská a pod. 

4074/2024 – Pán Jánsky : Oproti RD Chotárna 12 prerastá burina a kríky až do chodníka. 
Požadujeme zabezpečenie priechodnosti chodníka.  

4075/2024 – Občania : Požadujeme preverenie možnosti zníženia nivelety chodníka na 
Orechovskej ulici na úroveň vozovky, odstránenie nerovností v pozdĺžnom profile chodníka. 

Pán Paška : V rozpočte mesta sú schválené financie na projekt úpravy Orechovskej ulice – 
vyriešenie parkovania formou dopravného značenia, zatiaľ ešte nie je hotový.  

4076/2024 – Pán Orechovský : Požadujem obmedzenie rýchlosti motorových vozidiel na 
komunikácii vedúcej od otoča nad Horným Orechovým k bufetu "Ibovka" na 30 km/hod, alebo 
zavedenie iného

 

účinného opatrenia na zvýšenie bezpečnosti chodcov a cyklistov.  

Pani Čerešňová :  Kedy bude možné využívať nový klub dôchodcov na Istebníckej ulici? 
Pán Paška : Včera som sa rozprával s vedúcim investičného útvaru pánom Korienkom, aktuálne 
tam prebieha kolaudačné konanie, niektoré veci nedokážeme ovplyvniť. Je to v našom záujme 
sako poslancov, aby ste tam mohli fungovať čo najskôr. V pondelok som sa na to pýtal pána 
primátora. Skúste tých niekoľko týždňov vydržať. 
Pán Forgáč : Môžem potvrdiť, že poslanci za VMČ Západ tlačia na čo najskoršiu kolaudáciu 
objektu. Je to otázka už len týždňov.  
Pani Hajná : Mali sme tam mať akciu v marci a potom v máji. Prečo musíme čakať na dorobenie 
vrchného priestoru a nemôžeme užívať spodok? 
Pán Paška : Máme zámer na dorobenie aj 3. etapy rekonštrukcie, budeme na to v rozpočte mesta 
hľadať peniaze. Išlo by o veľkú spoločenskú miestnosť.  
Pani Hajná : Prečo mesto uvažuje nad tým, že aj tam budú chodiť cvičiť deti zo škôlky? Čo máme 
na svete len deti?  
Pán Paška : Bolo by vhodné, aby takýto nový priestor mohlo využívať čo najviac ľudí vrátane detí.  

4077/2024 – Pani Hajná, občania : Požadujeme zabezpečenie priestoru určeného na odkladanie 
bicyklov pri vstupe do nového klubu dôchodcov v KD na Istebníckej ulici. Pri rekonštrukcii škôlky 
nám tento priestor ohradili. Ako je možné, že sa o tom s nami nikto nebavil?  
O všetkom rozhodovala pani riaditeľka MŠ. Koľko detí z Istebníka a Orechového tam chodí do 
škôlky? Tento kultúrny dom si postavili dospelí pre seba, nie pre deti.  
Kulturák postavili naši rodičia pre obec Istebník, mesto to potom zhrablo, nebol to mestský dom.      
Je to hanba mesta, keď sa dokončenie stále posúva.  
Pán Paška : Podľa mojich informácií je škôlka plná, bez ohľadu, či sú tam deti z Orechového 
alebo Istebníka.  
Pani Lorencová : posúvanie termínov je hlavne z dôvodu, že sa zväčšoval rozsah investície, na 
ktorú bolo potrebné schváliť financie naviac. Čiže to bolo v záujme lepšieho využitia zariadenia. 
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Pán Forgáč : Teraz sa nedá stanoviť presný termín ukončenia kolaudácie. Ten dnes nemôže 
sľúbiť nikto. My môžeme len odhadnúť tento termín na základe všeobecných skúseností 
z obdobných akcií. Takéto kolaudačné konanie môže trvať 4-5 týždňov. Ku kolaudácii je potrebné 
doložiť stanoviska dotknutých orgánov a rôzne revízne správy, nie všetko dokáže mesto ovplyvniť.      
V niektorých prípadoch je možná čiastková kolaudácia, ale musí spĺňať určité podmienky.  
Pán Guga : Spodok sa nemôže užívať vzhľadom na skutočnosť, že akonáhle máte spoločné 
schodisko, vlastne by ste sa pohybovali po stavenisku, čo nie je prípustné hlavne z hľadiska 
bezpečnosti.    

Pani: V podjazde k Lidlu na Vlárskej je len uzučký chodník. Nedá sa s tým niečo urobiť? 
Pán Forgáč : V stručnosti – cesta patrí TSK, podjazd realizovali železnice v rámci modernizácie. 
Keď sme nastupovali na mesto v 2011, bolo o všetkom rozhodnuté a bolo to takto zle povolené. 
Ale už sa s tým nedalo nič robiť. Je potrebné pozrieť si informáciu, ktorí poslanci boli v MsZ do 
roku 2010 a choďte sa ich spýtať.  
Pán Orechovský : Stačilo by, aby bol zachovaný Čierny mostek.  
Pán Forgáč : O to sme bojovali od 2011. V októbri 2012 sme dali 17 požiadaviek mesta na 
zmeny, v novembri sme sa v novinách dočítali, že bola spustená modernizácia železnice 
v Trenčíne bez splnenia našich požiadaviek.  

4078/2024 – Pani Hajná : Požadujeme zabezpečenie možnosti parkovania automobilov pre 
imobilných  pri vstupe do nového klubu dôchodcov v KD na Istebníckej ulici. Máme tam aj plošinu 
pre imobilných.  

4079/2024 – Pán Jánsky :  Požadujeme zabezpečenie možnosti parkovania automobilov pre 
návštevníkov KD na Istebníckej ulici napríklad posunutím oplotenia škôlky od Medňanského ulice. 
Stačilo by zobrať časť z ihriska škôlky. Ráno a poobede, keď rodičia vozia deti do a zo škôlky je to 
tam vždy plné aut.  
Pán Forgáč : Ak by sa tam vytvorilo parkovisko, musel by sa posunúť chodník, čo býva vždy 
požiadavka ODI.  
Pán Paška : Tento problém s dopravou je pri každej škole a škôlke v Trenčíne.  

4080/2024 – Pani Račkovičová :  Požadujeme zabezpečenie rekonštrukcie chodníka na 
Staničnej ulici. Už 10 rokov sa snažím vyriešiť rekonštrukciu chodníka, ktorý je v katastrofálnom 
stave. Spravila sa aj rekonštrukcia plynovodu. Mám invalidného otca, nevládzem ho cez ten 
chodník vytlačiť. Keby sa mohol opraviť aspoň chodník pred našim domom Staničná 39. Písomnú 
žiadosť dávam aj na podateľňu.   

Pani : Prečo v Trenčíne tak strašne vyskočili dane? O 70%. V Bratislave sa zvýšili o 30% a ľudia 
sa tam sťažujú.   
Pán Forgáč : Je to dôsledok toho, že sa v Trenčíne nedvíhali dane priebežne 11 rokov 
a nechávame ich najnižšie zo všetkých miest. Toto posledné veľké zvýšenie daní bolo spôsobené 
zavedením rôznych opatrení vlády. Keby sme to robili tak ako ostatné mestá, nebol by tento skok 
taký výrazný. Každý rok by sa mali dane dvíhať minimálne o infláciu.  
Pani Hajná : V tomto meste sa za 20 rokov nič neurobilo. Za chvíľu spadne aj starý cestný most. 
Pán Forgáč : Za posledných 13 rokov sa v tomto meste po započítaní modernizácie železnice 
a nového cestného mosta preinvestovalo 600 mil. €. A to nehovoríme o súkromných investíciách. 
A to je suma ktorá sa tu nepreinvestovala 50 rokov predtým.     
Starý cestný most patrí štátu. Mesto ho nemôže opravovať. V súčasnosti je vydané a čerstvo 
právoplatné územné rozhodnutie na jeho modernizáciu. Mesto si vydobylo účasť na rokovaniach 
týkajúcich sa tejto stavby. Už sa uskutočnilo prvé stretnutie s projektantom PD na stavebné 
povolenie. Táto dokumentácia má byť odovzdaná do cca leta 2025. Odhadovaný čas trvania 
stavebného konania, ktoré robí ministerstvo dopravy je cca 4-5 mesiacov. Potom bude štát 
obstarávať dodávateľa na realizáciu.  
Pán Jánsky : Trenčín je po dopravnej stránke najhorší. Keď sa niečo stane na Hasičskej, 
neprejde ani sanitka. Mesto malo urobiť obchvat z Juhu.    
Pán Forgáč : Všetky kolízne situácie v Trenčíne sú na komunikáciách patriacich štátu a VUC.        
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Záver 

Na záver predsedajúci VMČ Západ pán Paška ukončil zasadnutie. 
Najbližšie zasadnutie VMČ ZÁPAD sa bude konať podľa harmonogramu 30.10.2024.  

Zapísal: Ing. arch. Pavol Guga                                                  Ing. Ladislav Paška, 
V Trenčíne dňa 25. 9. 2024                                                     predsedajúci VMČ Západ 
 


